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All right. So, um, there’s just a couple of questions I - I would like to get some
clarity on, 1 guess, from what we talked about at our initial interview.

Okay.
Um, so the - the - the time at his apartment - the first incident.
Mm-hm.

When you talk about originally he bear-hugged you, carried you, threw you
out the door.

Mm-hm.

And your - your shirt was ripped when he was tryin’ to pull you up by your
shirt initially?

Yes, it was.

And you went back to the door to try to get a shirt.

Yes.

And in our CVSA interview, you said somethin’ about one of ‘em was
blockin’ the door with their foot. I mean, are you pushin’ on the door or what?
What’s the - how’s the door opened? And you're gonna have to describe it
verbally...

Oh.

...cause the tape can’t see ya.

Well, basically, um, I’'m coverin’ up myself and I'm like tryin’ to push on the
door like, let me in to get a shirt.

Okay.

But they - I don’t know who foot it was but, one of their foots was, like, tryin’
to like in between the door, like, um, but the door was, like...

How far would you say the door was opened from the crack in the door from
the wall to the door?

It was opened - it wasn’t opened all the way. It was like cracked but their foot

=7 - Y- b
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- it - it wasn’t opened all the way.

Was it wide enough that you could have stuck your hand in between the wall
and the door?

Yes it was wide enough for that.

How about your arm?

I would have to force my arm in it, like, hurt my arm...

Okay, how about your leg?

That was the way. No not my leg.

And you said ‘cause, I mean, it was just a little, um, and that’s the point of
doin’ the initial interview on the CVSA - to clar- for clarifications sake. When
you initially talked about being pinned in between the door, you said yes. So,
I’m just tryin’ to figure out where the, I think, where would you describe
yourself as being when th- when that door - are you tryin® to push it open, I
mean...

Yeah. I was tryin’...

What are your views?

I was tryin’ to push it open. I didn’t have a shirt on.

Okay. But you say you were coverin’ yourself...

Yes with...

...with one hand.

...one hand.

And how are you tryin’ to push it open?

With my right hand...

Okay.

Like, open the door, I need a shirt.

Okay. But you, at no time, reached in between the crack?

7-U7-6v
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I mean I could have but I don’t remember reachin’ into the crack.
Okay. But you were never - you were never to the point that, you know how
you catch somethin’ - say you close a drawer and you catch your hand in
between the opening of the drawer and the cabinet?
I know what you’re tryin’ to say. Mm-hm.

You were never at any time - were you at ever any time pinched between the
door and the wall, any part of your body?

Not that | wo- can recall but I remember holdin’ myself in one hand and tryin’
to get - open the door - open it with the other hand.

Okay. And the injuries in the pictures that were provided to us and I think I
showed you on the first interview...

Mm-hm.

How did you incur all those injuries?

When he put me outside. He threw me outside.

On the initial him taking you out of the apartment?

Yes.

And describe to me again how he took you out of the apartment?

Um, I was by the door and my back was facin’ the door and he was in front of
me and he was - he was pullin’ on my shirt and I kept - I kept pushin’ him
away, like, stop, stop, I can walk myself out. He kept pullin’ on my shirt and
my shirt ripped so, um, he, like, - he, like, grabbed me - he like grabbed me...
You were describing like a hugging motion.

Yes like he picked me up and grabbed me.

Okay.

And threw me outside and that’s when...

So he physically picked you up off the ground.

7- 4% 6L
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Physically picked me up off the ground...

Okay.

...and threw me outside.

So did he walk you from where you were standing to the door?

We was already, like, you know, like, by the door, um, um, it was like the
little, like the little wood-way, like...

Okay. Entryway?

Yeah, like an entryway but we was like on the carpet. We wasn’t, like, on the
- the wood part yet by the door and outside. We was like on the carpet and he
picked me up and put me outside. The door was already open.

Okay.

The door was already opened and he picked me up and threw me outside and
my shirt was already ripped.

Okay. In the meantime, did he grab you by both your wrists and walk
backwards pulling you to the door outside?

No.
Okay.
No.

Um, all right. Now on the first interview, I showed you some pictures of his
injuries.

Yes.

And your, um, recollection of the events, how did he, um, obtain those
injuries?

I 'didn’t even know he had injuries, um, until you showed me.
Okay.

Uh, I guess when, uh, I was pushin’ him off me, like when I was pushin’ him
off me.
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When he was pulling at your shirt...
Mm-hm.

...or what time?

When he was pulling at my sh- when he was pullin’ at my shirt, I kept tellin’
him to stop, like, pushin’ him off me. I was tellin’ him to stop.

And he was shirtless at this time? Was he wearing a shirt? Potter?

He had, like, on a t-shirt but I guess when, um, when he was like, um, rippin’
off my shirt and, um, I'm pullin’ on his, uh, I just kept tellin’ him to stop, it
probably like over-stretched, if that makes sense...

Okay.

Like over-stretched and, yeah, basically.

You said he...

But he did have on a - he did have on a white tee,

So do you believe and you - you say he was pullin’ on your shirt and you’re
basically pushin’ back at him - do you believe it’s plausible that you scratched
up his chest when this was goin’ on?

I could have, yes.

Okay. So, that - that’s the first encounter and then you said there was two
more encounters. I just want to make sure I’m crystal clear on what’s goin’ on
with this. The second two encounters were at your apartment,

Yes.

And so, one of which you said at first when you talked to Lt. (Bennett) and
Sgt. (Giles) that basically he lifted up your chin and kinda’ did like a, “Look

at me.”

Yes that’s when I was in on the toilet. He lift me up and then out - and then
my back was against the wall.

Mm-hm.

7-950-61
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And he was like facin’ - he was facin’ me but he was like facin’ the mirror,
like his back was facin’ my mirror and bath, and, um, we was talkin’ about the
baby.

Mm-hm.

He wanted me to get an abortion and he kept teilin’ me that I need to make a -
a - um, appointment to go, you know, get an abortion or whatever, like, asap,
like tomorrow, and I kept saying no, and he kept gettin’ upset and that’s when
he like snapped and he - his face was turnin’ red and did me like this but he
didn’t - he didn’t squeeze but he did me like this.

This was after he did the raising the chin thing?
Yes that’s afterward ‘cause he was like, I need the, um, he was like, ‘cause I
was cryin’ and he was like, I need to stop cryin’, I need to stop doing it, so we

- 50 I need to grow up.

And you describe - what you're describing ‘cause again, the tape can’t see you
is both his hands around his neck.

Yes but he did not squeeze. He just did me like this. I guess tried to scare me
but he - he didn’t physically squeeze my neck.

Okay. And just to be crystal clear, then there’s another incident on a different
day that he grabbed you by the shirt and pushed you against the wall?

Yes.

Okay. And in any of these, um, I know you had the injuries from the first
encounter - of these last two encounters we just referenced, were there any
physical injuries?

Not that I can recall, no.

Okay.

He just, like, twisted my shirt and had me against like a corner, like this, in my
wall.

Okay. And just for other point of clarification, um, back to the encounter at
his apartment, when you were there, he catled an officer.

Yes.
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What officer?

(Delly).

And what was the point of him calling this officer?

He was callin’ him ‘cause me and (Delly), I mean, we was kind of close...
Mm-hm.

...because the man partied with (Dana) so, me and him was kinda close, and
he was like, um, he called (Delly). He went outside at this point. He called
(Delly) and he was like, um, he was tellin’ me to leave. He was like, um...
(Delly) called you?

Mm-hm. He was like, “Njoku, go ahead and just leave, go ahead and just
leave and you all just talk about it at another time,” ‘cause (Delly) already
knew that I was pregnant before I even told Potter. He already knew that 1 was
pregnant but he didn’t say anything ‘cause I wanted to tell him myself.

Okay.

So (Delly) was like, “Njoku, just ahead and leave. Like, just tell him another
time,” and, um, I was like no. I said I wasn’t gonna leave.

And so you don’t contend the fact that he called (Delly) to try to get him to
leave his apartment?

He did call (Delly) to try to get me to leave his apartment.
So that’s a correct statement.
Yes.

And, it’s a correct statement that he asked you to leave the apartment and you
refused?

Yes.

But yo- when you initially went into the apartment, how do you state that
happened when you went in init- when you went into the apartment initially?

When I went in the apartment initially, like my first time goin’ in the
apartment, um, he was like, um, well he didn’t really say anything. He just -

7-51- 6L
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he just opened the door and I walked in behind him and then he was like,
“What, what you got to say?” He like, “Go ahead, um, and talk to me. What
you got to say?” and...

So you wouldn’t describe your entry into the apartment as sneaking into the
apartment or that you, kind of manipulated your way into the apartment,
would you or would you say that he - do you feel like hi- his entry into the
apartment and your entry into the apartment that you were welcomed into the
apartment? Or do you feel like you manipulated your way into the apartment?
[ mean, I’ve been over to his apartment plenty of times so...

What’s plenty of times?

I been - I been to (Mel) apartment a lot of times when we was dating.

What'’s a lot?

Uh, I don’t have a number but I've been...

Over ten?

I was goin’ over there, like, probably once a week, twice a week.

For how many weeks?

Since April or May.

So a couple of months between there.

Yes, [ been goin’ over there a couple of times, um, I mean, I just, I mean,
sneaking how?

Well when he opened the door, did you go underneath his arm and get into the
apartment before he could stop you?

I don’t remember doin’ that. I remember him - [ remember him openin’ up the
door and I just walked in behind him.

Okay.
I don’t remember that, like - like crawlin’ over him?

Or under him or rushin’ in to the point that it’s clear that you’re not welcome

and you’'re...
7-5%-61
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I did - I did rush in behind him.

On the first time?

Mm-hm. I - I walked in right behind him. I rushed in right behind him.
Okay. All right.

But I wouldn’t call that me forcin’ my way in.

Just so I’'m clear on the sequence of events, you go over to his apartment to
inform him that you’re pregnant.

Yes. “Cause initially me and him - we was not in a good space to - to talk and
I didn’t wanna tell him - I didn’t want to tell him at work ‘cause it was
unprofessional to tell him at work so I was tryin’ to, even before I popped up,
[ was tryin’ to talk to him, I'm like (Mel) I need to talk to you, seriously, I
need to talk to you, and he just blew me off - he just blew me off so, um, even
the - the morning - the day that I popped at his apartment, I called him and 1
was like, I really need to talk to you - I really need to talk to you. He did not
respond so I felt like my only option was to - to pop up.

Okay.

I felt like that was my only option and I - I did not expect it to go that route.
Like, I just thought, you know, we was - I was gonna tell him and he was
gonna come to the doctor with me and, you know, we could figure it out
together but it just went left. I was not expectin’ that.

Okay.

And - and, um, after the whole fight happened, like, I wasn’t even gonna tell
him that I was pregnant, I was just gonna wait it out but I didn’t even tell him
I was pregnant. (Que) did - the person who came down here and, um, initially
she told him - she told him that I was pregnant. I didn’t even get a chance to
so that’s when he started callin’ me after that.

Okay. So you go to the apartment and tell him you’re pregnant.

I didn’t even tell him I was pregnant that day.

Well, that’s what your intention was though.

Yes.

7-5U-61
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So you followed him into - you followed him as he walks in the apartment.
Yes.

He asks you to leave the apartment. He calls Officer (Delly) before - before or
after the t-shirt pulling?

It had to be before.

Okay.

It had to be before.

So he tries to remove you by pulling at you which rips your shirt.
Yes.

And then, he carries you out.

Picked me up and threw me out,

Picks you up, carries you to the door and throws you.
Yes.

You come back to the door to attempt to get a t-shirt.
Yes.

And you pushed on the door but you didn’t ever - you were never pinned
between the door and the wall?

No I was never pinned between the door and the wall. I would have bruises on
my wrist and my arms and stuff if that was the case.

Okay. You get the shirt?

Yes he gave me a shirt.

And you leave?

No, I did not leave. I - I sat in my car for, like, 45 minutes. I was talkin’ - I

was on the phone with - with of (Que). I was tellin’ her what happened and
that’s when (Mel}, he, um, I guess he, um, like, was lookin’, like to see what I
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was doin’ and I know if he wanted to talk to me or whatever, but I was on the
- I didn’t leave right away. I was on the phone for at least 45 minutes, just
sittin’ in the parkin’ lot.

Okay.

And then I left,

All right. And then, he finds out you’re pregnant...

From (Que).

From (Que).

Mm-hm.

He comes over to your apartment, the two separate incidents, tells you to look
at him in the one incident, lifted your chin up, and on the same day, puts his
hands around your throat, and then on a separate occasion, he grabbed you by
the shirt and pushed you up against the wall?

Yes.

Okay. And, um, I'm tryin’ to think if there’s anything I forgot.

This who- he - he basically, ‘cause (Que) was - (Que) was - I guess him and
(Que) was talkin’ and I don’t know if they had a conversation but he basically
- he, um, he did not want me to - he did not want me to have that baby.

Okay. So, my question - I guess the - the one question I have that’s left that I
can think of right now is, you came to make your statement. OPS called you
to their office to make you initial statement when you talked to Lt. (Bennett)
and Sgt. (Giles), correct?

Yes they called me the same day.

Okay. Where was yours and Officer Potter’s personal relationship by that
time? Were you on good terms? Were you on bad terms? When you came and
made your initial statement to Sgt. (Giles) and Lt. (Bennett)?

We was good. We was - [ mean, we wasn’t arguing or anything. I mean, we
was on speakin’ terms. We was havin’ conversation that - I mean we was

talkin’ literally every day.

Because you were still pregnant though?
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Yes.

So what I'm tryin’ to understand, because what - you eventually lost the
second child, correct?

Yes.

Okay. Now, where was the fallout to where - because like I said, in - in the
first interview, you weren’t very forthcoming with information.

I did not know. I was still pregnant and he was the father of my child and I
didn’t know what was gonna happen and not want him to lose his job. I didn’t
know so.

But, did you guys have a falling out before the loss of the second child?
Because you were sending him text messages and stuff with pictures of the
sonogram and it didn’t seem like a very friendly conversation, the text threats
of (unintelligible).

You said before, um...

The loss of the second child? The fallout was before then?

N- n- um, I think we - I wa- I mean, I wouldn’t say we fell out but he - he
basically, like, didn’t want me still communicating with (Que). He didn’t - he
didn’t want me talkin’ to her but I felt like, you know, those are my friends so,
he basically told me that he was done, he didn’t want to talk to me anymore,
but I was - [ was still pregnant at that time. So, (Mel) didn’t even know that 1
even - I mean Officer Potter didn’t even know I lost my child.

Okay.

He don’t even know.

Well, I guess what I'm tryin’ to understand or what - what I’'m trying to get
some clarity on is, I mean, we went over those text written since the last
conversation.

Yes I sent ev- I did send...

Uh, karma’s a bitch, this and that, and you were still pregnant at that time that
- that you were sendin’ those text messages.

No not th- not, um, the last message I sent him ‘cause, um, those messages
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were sent not at the same time. It was sent over the time, if that makes sense.

But some - some of the text messages - some of the text messages that were,
um, F'm tryin’ to think how I want to phrase it...

That text message you'’re talkin’ about, I lost my child then so I was upset,
You were pissed off.
Yes. 1 lost my child then.

In most of the text messages that I read to you, you seemed pissed off. I mean,
or - or you seemed agitated.

He wasn’t talkin® to me the whole time.

Right but you were still, on some of those text messages, you were still
pregnant at the time?

Yes, mm-hm.

So I'm tryin’ to, uh, just get some clarity on what went from the first
interview with Lt. (Bennett) and Sgt. (Giles) and you’re still tryin’ to, you
know, this is the child to your fa- er I'm sorry, the father of your child. You’re
still - you don’t want him to lose his job. You don’t want him to whatever.
You’re tryin’ to protect him somewhat.

Basically.

To, uh, those kind of text messages of you being very cooperative. What -
what - where was the fallout that it went south because it wasn’t the loss of the
second child? I mean that might have agitated you more but you were
obviously sending text messages that were agitated - that you were agitated,
um, before the loss of the - the second child, so I’'m tryin’ to understand where
it went downhill to the point that, um, you know, you were just kinda over it.

Okay. Me and (Mel) had a conversation, um, it was probably like, we was
talking - urn, this is when, like, we was on, um, speakin’ terms. He wanted me
to get an abortion and, um, he wanted me to get an abortion and he was like,
um, “If you get an abortion, you know, we can finally be together,” or
whatever like that. That’s what he was tellin’ me but I was - [ was getting’ too
far along so I probably had, like, um, a week or so, and I would have been too
far along to even get an abortion so he was like, um, - he was like, “You
know, like, um, we don’t have time to wait,” whatever, like that. He lied, “I’ll
pay for the abortion but like, you about to be too far along. Um, if you get the
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abortion, then we can be together.” So I'm thinkin’, okay, uh, if I get the
abortion, you know, like, we can, you know, finally be together ‘cause I loved
him and all my friends was like, “Don’t do it. Um, he’s - he’s just lyin’ to
you,” whatever, like that.

Okay.

And, I was tellin’ (Mel), Officer Potter what they was sayin’ and he was like,
“Oh, don’t believe them,” and stuff like that so I was believin’ him so in my
mind, I'm just like, okay, I’'m just gonna lie and see - I’'m just gonna lie and
tell him that, uh, I got the abortion just to see how he was gonna act. So, um, I
had - I had - I had text him and I was like, um, I'm getting’ an abortion, well
I'm gonna take the abortion pill, or whatever. So I lied to him and I said that,
um, I was gonna take the pill, um, I already paid for the pill and Imma take it
and whatever so, um, he was like - he was like, okay, um. He was comin’ over
to my house every day, like, I guess he thought I - I got the abortion done so
then, a week after that, he stopped talkin’ to me.

Mm-hm.

And, um, a week after that, he stopped talkin’ to me, like, I haven’t heard
anything from him, and, um, a week after that - [ don’t remember but about a
week after that, uh, I had to go to the doctor for my, uh, appointment to get
my ultrasound done and, you know, check on the baby and stuff, and I was
callin’ and textin’ him, and he was not responding, and then I sent him a
picture of - of the sonogram and I was like, you know, I sent him a long
message and I was like, you know, it’s - it’s kinda messed up how you’re
treatin’ me after you found out I got the abortion now, but I really did not get
the abortion. I'm still pregnant.

Mm-hm.

And that’s when I sent him a picture of the sonogram and, um, he never
responded back to none of my messages and it was pissin’ me off every day
so I was getting” upset and, um, I was gettin’ upset that he was not respondin’.
Um, I'reached out to him numerous times and I was just - I was just angry,
like - I was just upset - like how can somebody, like do this to somebody.
And, um, as you can see, | kept textin’ him and kept textin’ him and he was
not responding and then, um, I miscarried. I really did miscarry and, um, at
this point, he was not even talkin’ to me so there wasn’t no point in me even
still tryin’ to communicate with him ‘cause he wasn’t even talkin’ to me,

Okay.

So.
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So the fallout was when you said that you were get - that you got the abortion
and he kind of just faded away?

Yes ‘cause he thought I got the abortion.

This is the week that you said he was comin’ by after you said you got the
abortion - what was the purpose of havin’ him comin’ by before he started the
- just ignorin’ you?

Um, he was comin’ by basically ‘cause he was like, um, he was gonna be
there, um, I guess, the first couple of days after I got - I got the abortion but he
was think I got the abortion so he was just comin’ by to, um, to check on me, [
guess. He was comin’ by every day to check on me and stuff.

Okay. But there was no romantic relationship after the thing at his apartment?
No.

Okay.

No. Negative.

Okay. Um, do you have anything to add that you feel like would be beneficial
to this investigation?

Um, honestly, um, I wish this never happened like this, um. It was not my
intention. Um, I wished this never happened, um, and I - I really just want this
to be over with. I want to get my life back. I already done lost a kid and 'm
just tryin’ to just get my life back.

Okay. All right. That concludes this interview. The time is 1413 hours.

The transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate

transcription.
Signed
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ATLANTA POLICE DEPARTMENT

Awareness Statement: Truthfulness

OPS Complaint # 17-1-0549-DV

This statement form will be completed for every employee, accused or witness, in its entirety
by the interviewer, and will be signed by the employee, prior to obtaining a statement for any
allegation being investigated by the investigating authority.

{ am aware that I will be dismissed for a Sustained violation of APD.SOP.2010, “Employee
Work Rule” 4.1.03 (Truthfulness) which reads:
“Employees will be truthful in their written and spoken words at all times.”

Do you understand this statement? Jﬁ Yes O No

Officer Iscah Njoku

{Employee’s Printed Name)

O AP~ Q43 12)21])1

(Bfployee’s Signature) (Date/Time)

Sergeant J. Brandon Puetz

{Interviewer’s Printed Name)

L, 1551 )2-21-47

7 (Interviewer's Signature) (Date/Time)

(Witness Representative’s Printed Name)

(Witness/Representative's Signature) (Date/Time)

/- Gl-G1

Form APD 853 Revised 7/14/09



ATLANTA POLICE DEPARTMEN?
Written Notice of Allegations

Employee: _Officer Iscah Njoku APDID # ‘b%’, 35 OPS#:.  17-1-0549-DV

Allegation: (Type Allegation and Work Rule #)
The department requests an investigation into the allegation that Officer Iscah Njoku was involved in a domestic altercation with
another city employee on September 314, 2017

APD.S0P.2010/4.1.4 Conduct

According to APD.SOP.2020 your responsibilities, restrictions, and rights as an employee are:

3.4 Employee Responsibilities

Alt employees must answer questions and/or make available any relevant materials or sworn statements conceming an
investigation of employee misconduct when directed to do so by a disciplinary authority or duly appointed investigator. Employees
will provide all relevant information and materials and answer all questions honestly, completely, and to the best of their ability. An
employee's refusal to cooperate and provide sworn statements, answers, or relevant materials during an authorized
administrative investigation will result in disciplinary action, up to and including dismissal.

Any employee reporting for duty under the influence of any substance such as prescription medications, alcohol, over the counter
medications, or other substances that, while legal, may adversely affect the judgment or performance of that employee during duty
hours, must notify his or her immediate supervisor prior to commencing work.

3.5 Employee Restrictions

Except as authorized, in an investigation into employee misconduct, employees may not:

Interfere with the complaint investigation in any manner

independently participate in the investigation

Be present during any investigative contact with a complainant or with witness involved in the investigation

Contact the complainant or witness concerning the allegations; or

Discuss the existence or facts of a comptaint with anyone except designated Department authorities conducting the investigation.
This restriction will not be construed to prohibit an employee from discussing any aspects of a complaint with his or her attorney or
other representative, or to prevent his or her attorney from developing information for his or her defense.

3.6 Employee Rights

All employees have the right to have an attorney or other representative present during questioning in an administrative
investigation. However, any employee who is either an accused employee or a witness in a complaint investigation may not act in
the capacity of representative for any other employee being questioned as an accused or witness in that complaint investigation.
An employee's representative shall be allowed to consult with the employee, and to object to questions, but shall not delay or
interfere with the questioning process. Any objections to the form or content of the questions will be noted, but the employee shali
still be required to answer fully and completely any and all questions presented during the investigation. An employee cannot delay
questioning for more than three hours beyond the time he or she was given notice to appear for the questioning.

The employee being questioned as the accused will be issued the Written Notice of Allegations form (Form APD 848), which
includes, but is not limited to a written statement of the allegation(s) and the employee’s rights and responsibilities relative to the
investigation against him/her prior to any questioning.

All employees who are subject to any form of discipline, whether non-adverse or adverse action, will be given written
documentation of the disciplinary action taken. This written documentation must state the work rule which applies to the
disciplinary action taken, information and/or documentation supporting the alleged work rule violation, and the disciplinary action
that was taken. Employees must sign the written documentation stating that they have been notified of the disciplinary action
taken. The employee’s signature does not constitute an admission of guilt or wrongdoing, it serves only as receipt of the written
documentation of disciplinary action and notification of the same.

The employee against whom a complaint has been filed may review the investigative folder upon completion of that investigation.
The OPS commander will designate the area where the folder is to be reviewed and establish rules governing the review of the
folder.

If the employee is being questioned as a suspect in a criminal investigation, the employee will be afforded complete Miranda
Rights.

Administrative statements made by employees and evidence gained as a result of such statements shall not be used against the
employee in criminal proceedings involving the employee except in cases of perjury.

I have received a copy of the allegation(s) and my rights and responsibilities relative to the investigation against me as
the accused prior 1o any questioning.

OQ.W\) 122} 1) 0 /@n [2-2({=17

Employee‘xshgnaturelDate Witness/Date

Form APD 848 Revised 4/12/10 7 - % 7/ ) G) ’L
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INTERVIEW WITH SHANQUISHA MURRAY
Interviewer: Lt. Bennett

Case #17-1-0549-DV

Page 1

INTERVIEW WITH SHANQUISHA MURRAY
Q=Lt. Bennett
Q1=Sgt. Giles
Q2=Man
A=Shanquisha Murray

...be off probation in a couple weeks, on the 16th of this month,
Mm-hm,

So she came out into the zone. Her and Officer (Potter) met and they
exchanged numbers. From my understandin’, Nkoku and Officer (Potter),
we’re supposed to be - you know, they - they both said, “Well, we’ll just be
friends,” you know? “I'm not lookin’ for a relationship.” Yada, yada, yada. I
guess - I don’t know, a month, three weeks later, they, you know, finally had
physical...

It...

...sex with each other.
..evolved into some kinda...
Yeah.

...relationship?

Yes. So I guess probably three months into it, Officer (Njoku) found out that
she was pregnant. So I guess i- between the time that they had started dating,
they had already had little few arguments or whatever. So Officer (Potter)
stated he was gonna cut it off, because he saw that she started to get i- too
emotional towards him and bein’ too, you know, emotionally involved and,
you know - you know, wanting more, far as relationship. And he didn’t. So
Officer (Njoku), um, she got pregnant or whatever. And from my knowledge,
she tried to invite him over several times, or to set up ways that she could tell
him, you know, about the situation. Officer (Potter) tried to cut it off. He tried
to cut the whole situation off. He didn’t want to talk to her, I guess he ignored
her phone calls. So she popped up at his house.
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INTERVIEW WITH SHANQUISHA MURRAY
Interviewer; Lt. Bennett

Case #17-1-0549-DV

Page 2

So at this point, (Potter) does not know that she’s pregnant?
No.

She’s tryin’ to figure out some kinda way to...

Tell him.

...tell him? Okay. Go ahead.

But she’s tryin’ to - she’s tryin’ to invite him - they still talkin’. You know,
they still communicating. And so she’s tried to invite him over, you know, I
guess around his birthday time, to tell him, you know, what was goin’ on. But
I guess Officer (Potter) didn’t’ agree. He decide to go with friends or
whatever. So Officer (Njoku) took it upon herself - she i- I guess it started
botherin’ her too much that she decided to go his house, to tell him about the
situation. Um, she said when she popped up at Officer (Potter)’s house...

Which is where? Do you know?

He lives in Camp Creek. In the Camp Creek area. I don’t know exactly where,
but I know...

It’s not - is it outside the city limits or inside the city limits?

I don’t know if it’s...

Ican’t...

We think it’s...

We think it’s East Point.
Okay.

So she popped up at his house to tell him about the situation. When she got
out, I guess she was so emotionally, you know, down about the situation, she
was tryin’ to get some kinda comfort from him so that she could tell him. But
I guess immediately when she got there, he started askin’ her, like, “What are
you doin’ here?” Or whatever. So he - he then walk in her - his house, and she
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followed him. 1 guess she makes it to the doorframe area, and she was, like,
“Well, we need to talk.” And he was, like, “Well, go ahead. What - what is it
that we need to talk about? Go ahead and say it.” She then say, um - she then
paused and he then gets upset. Was, like, “Get the fuck out my house, then.
You know, get out.” So at this point, she still hadn’t told him about the
pregnancy. ‘Cause she couldn’t get it out. He then takes it upon himself to put
her out, physically, himself. He put her out and in the midst of him puttin’ her
out, she gave all ki- uh, when he put her out, he - the first time, she said that,
um, her shirt ripped off.

He...

So her breasts were exposed. So she tried to go back inside to tell him to give
her a shirt, ‘cause she wasn’t gonna leave. At that point, that’s when, um, she
asked the roommate, “Well, can you give me a shirt?” Because I guess
(Potter) was...

Roommate?

Yeah. He has a roommate. A male - his - his roommate is also a Fulton
County police officer.

So he picked her up and threw her out physically?

That’s what 1 just said.

You said “put her out.” They don’t know, like, what really happened. He
threw her out.

Well, uh - uh, you know, one would rarely assume - go to that conclusion that
if her shirt was completely ripped off, it would be...

Physical.

-..50me...

It was a little bit more than...

Yeah.

g~ 3- 1K



136
137
138
139
140
141
142
143
144
145
146
147
148
149
150
151
152
153
154
155
156
157
158
159
160
161
162
163
164
165
166
167
168
169
170
171
172
173
174
175
176
177
178
179
180

Q:
((Crosstalk))
Q:
A:

({Crosstalk))

A:

Q:

((Crosstalk))

A:

INTERVIEW WITH SHANQUISHA MURRAY
Interviewer: Lt. Bennett

Case #17-1-0549-DV

Page 4

...some pushin’ and shovin’,

...shirt was gettin’ ripped completely off.

Right. She is a fairly small girl. I will say that. She’s probably, like, a 110
pounds, 112 pounds.

Oh, okay.

So he picked her up and physically put her out. And, um, once he physically
put her out, she came back in. She stood in the doorway. Her - she asked the
roommate, “Well, give me a shirt. ‘Cause I’m not goin’ outside with my
breasts out. You know, with my breasts exposed.” And so I guess she told
him, “Well, until y’all give me a shirt, I’'m not gonna leave.” So the roommate
finally gives her a shirt and then they then both attack her and her, “Get the
fuck out,” and they both put her out. And at that point, she leaves, She go get
in her car. At that point, she’s on the phone with me, callin’. She called me
and she was still at his house. She was sittin’ in front of his house, and she
was cryin’ and sayin’, “Well, he - you know, he put me out. You know, he
just picked - picked me up. I can’t believe he would do this to me. I can’t
believe he picked me up and threw me out. Like, he, like, picked me up and
threw me out.” And she was, like, “He put his knee in my neck and did all
this.” You know, she started tellin’ me all the stuff that he was doin’. And I
start sayin’, “Hold on. Wait a minute. Like, what did you do? You know, what
did you do that led up to this?” She said, “I just came” - she - she said, “I
came over there to tell him about the pregnancy, you know? I came over there
to tell him that [ was pregnant, and he did all this for nothin’.” She said, “He
jumped on me for nothing.”

She said, “I didn’t do nothin’ to him. I didn’t put my hands on him. I didn’t
put my hands on him. For him to do me like that, I just can’t believe that he
did that,

So, uh, how much time - when did - do y’all know what date this was that
happened?

I - from - from my pictures - from my pictures, ‘cause I took the pictures the
day of. ‘Cause she came into the zone...

§-U- %



181
182
183
184
185
186
187
188
189
190
191
192
193
194
195
196
197
198
199
200
201
202
203
204
205
206
207
208
209
210
211
212
213
214
215
216
217
218
219
220
221
222
223
224
225

Sl Ol F O RO

A:
Q:
{(Crosstalk))

A

INTERVIEW WITH SHANQUISHA MURRAY
Interviewer: Lt. Bennett

Case #17-1-0549-DV

Page 5

Okay.

...where I work and, um, I took pictures of everything.

Okay. So...

So based on my pictures, it was September the 3rd.

Okay.

And so that day, I called her supervisor. I called Officer (Wolfrod)? (Wolfen)?
Sergeant (Wolfo).

Yeah, (Wolfo). I didn’t tell him about the particular incident that took place.
Because I'm telling (Njoku) - I'm like, “Now, I’m finna go tell your
supervisor. I'm a - I’'m about to tell somebody.” And she kept, like, “No, don’t
tell nobody. Don’t say nothin’. Don’t say nothin’.” So what I did was...

Had she been goin’ to work this whole time?

No. So what happened was - she’s in the military, as well. At the time that that
incident happened, she was supposed to be on military leave.

Oh.

So she wo- her military ti- for her - the time for her to leave to go for

military...
Yeah.

...um, I di- I guess when I called the supervisor, they gave her some time off
before...

Is she gettin’, uh, like, deployed?
Sh- she was goin’ for Sergeant school.

Oh, okay. But she wasn’t, like, she was bein’ deployed or...

No. She wasn’t bein’ deployed.
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And that’s Reserve, right?

Uh, she’s - no. She’s in the Army.
Army Reserve?

Yeah.

Oh.

So she was goin’ for the Sergeant school. So I guess she was supposed to be
goin’ to be n- I don’t know what the process for military.

Yeah.

So she was goin’ for Sergeant school. So the day of, I called Sergeant (Wolfo)
and I said, “(Njoku) really needs some help. She’s been depressed.” You
know, yada, yada, yada. I been - I - I didn’t tell him - I didn’t go into detail
about the situation, because [ wanted to give her time to say somethin’, ‘cause
she kept sayin’, “Don’t say nothin’.” And I feel like, yeah, I should’ve said
something in the beginning, but I - [ did try to get some kinda help for her, by
tellin’ her supervisor.

So what all did you tell Sergeant (Wolfo)?

I told him that she’s been havin’ some suicidal, you know - she’s been
depressed and she’s been havin’ suicidal, you know, thoughts or whatever.
And...

But you did not tell him about the physical altercation...

No, I didn’t s...

...between her and...

I didn’t say anything, because I felt like she - ‘cause she asked me not to say
nothing. So I thought...

...maybe she was gonna come forward. And I wanted i- and then so that that
same day - and I'm a tell you. I called Officer (Potter). I - I reached out to him
on Facebook, and I said, “You need to call me immediately.” So he called me
and [ said, “(Melvin), what happened?” I don’t know him like that. So I said,
“I mi- I’m Officer Murray.” I introduced myself. I said, “(Njoku) told me
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what was goin’ on. I need to know what’s goin’ on, because you guys know
that a- as you guys know, y’all both are officers. This is unacceptable. The
situation that took place is unacceptable.” I said, “And you should” - he said,
“Well, first of all, you know, me and (Njoku) been dating.” He told me the
whole story about him and her, and...

Mm-hm.

...he said that i- um, he said, “I was interested in her, but then she started
showin’ signs that she was too emotional and she wanted more after I told her
I didn’t want a relationship.” And he said, “So I tried to cut off the sex with
her.” So he said, “Then” - um, he said, “I haven’t been talkin’ to her for about
two weeks before this incident.” Before t- September 3rd, he said he hadn’t
talk to her for two weeks. And he said that, um, he was just tryin’ to put it off,
because he didn’t want no confusion or nothin’ to get back to work, or
whatever. So then I - so then he said what pissed him off - he said, “When she
- when she popped up at my house,” he said, “I'm not gonna lie, I snapped.”
And I said, “Well, do you think that was wise for you to put your hands on
her?” You know what I'm sayin’? I said, “Do you think it was the - the better
decision to put your hands on her, to put her out your house? Or how” - I said,
“What other ways could you have handled it?” I said, “Well” - I said, “Well,
I’'m a tell you, you should’ve called the police. If you felt that strong about her
not bein’ at your house, I'm pretty sure she - she - she’s not intimidated to
you, because of her size and her - you know, I - and I don’t think (Njoku)
would’ve done it. ‘Cause she’s too fragile.” So when I to- | said, “Well” - {
said, “You shouldn’t have put your hands on her.” And he said, “Well, she” -
he said, “When 1 asked her to leave, she didn’t want to leave.” I said, “It’s still
no reason to put your hands on somebody. Especially if she’s not an
immediate threat. You should’ve called the police. If you had time to call the
police - if she wasn’t there threatenin’ your - your livelihood or your life, you
should’ve called the police.”

Do you have any knowledge one way or the other if his roommate was present
that whole time?

His roommate was present and he said - she also...

...said that the roommate assisted in putting her out.

So he was in - the - the roommate - the Fulton County guy was there the
whole time?
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Yep.

It’s not like he came home from work halfway through or anything like that?
Yep. And his girlfriend was upstairs, from my knowledge.

Hm.

He had a girl upstairs.

All right.

So once that situation took place, (Njoku) left. She was cryin’ hysterically.
She’s, like, “I’m about to go to the hospital.” Yada, yada, yada. So she’s like -
she’s, like, “Should I call the police?” I said, “I don’t know.” I said, “Just go
to the hospital and see what - you know, see what the doctors are sayin’. And
I’'m gonna talk to your supervisor about you, period. Just this whole
situation.” ‘Cause it caught me off guard. I’m just like, “I’m headin’ to work
myself. ['m gettin’ ready for work.” So I'm - [ told my supervisor, and I asked
my supervisor what I should do. He said I should go to her supervisor about
the situation. So I did take it upon myself to just tell her supervisor that she
needs some help. She’s been having some mental issue.

Right.

And her supervisor told me that they’ve already noticed that. And they’ve
been workin’ on their end to try to get her some help.

Well, I can find out if they’ve done anything like, you know, early
intervention or anything like that.

‘Cause he told - her supervisor, he said, well, he couldn’t...
That’s concerning.

He said he couldn’t speak with me about it, but he said, “We’ve already been
workin’ on something.”

Yeah. But that - i- that’s - he’s right. He’s...

F- 1%



361
362
363
364
365
366
367
368
369
370
371
372
373
374
375
376
377
378
379
380
381
382
383
384
385
386
387
388
389
390
391
392
393
394
395
396
397
398
399
400
401
402
403
404
405

((Crosstalk))
Q:
A

e B LR &

{(Crosstalk))

Q2:
A:

INTERVIEW WITH SHANQUISHA MURRAY
Interviewer: Lt. Bennett

Case #17-1-0549-DV

Page 9

So - which was cool. So I'm like - I said, “No problem. Thank you,” you
know, and I - and I let the situation go.

Yeah. Well, that’s that whole or- that whole early - new - well, fairly new. It’s
about a year old. That whole early intervention thing is for supervisors in the
field. If they see - or situations like that are - that they’re made aware of,
where people just need some help. That they can do that without goin’ through
us and goin’ directly - and goin’ through us to EAP. And that gets rid of that
whole stigma of OPS...

...bein’ involved. Bad guys. People bein’...
Right.

...In trouble or whatever. ‘Cause that - you know, that’s - that’s not what it’s
supposed to be. It’s supposed to be for people to get help. So they did right by
doin’ that.

And so...
Um, now, did she - has she got people here? Does she live alone?
She has - she has family here.

She...

...you found us?

She on- she won’t confide in her mom or anything. So the story goes, um, two
weeks later, after that situation, (Njoku) has a miscarriage.

Oh, damn. Really?

She has a miscarriage and - she has a miscarriage two weeks after that
incident. Um, he’s then tryin’ to be nice. Tryin’ to come over to her house.
You know, he popped up at her house. I'm like, “If you can’t pop up at his
house, why is he poppin’ up at your house?” But she’s in this whole thing,
“Well, I just” - she wants his attention, for whatever reason. So he pops up.
She has an abo- she has a miscarriage. Doctors come in. They do a DSE
procedure. Remove the rest of the afterbirth. Go back for a follow-up por- uh,
follow-up visit. There’s another baby. It’s a twin, The twin is alive. So, um...
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She had a twin, also? So...

Yeah. So the twin is alive.

...the twin?
She has a twin brother.

Yeah. So the twin baby is alive. She heard the heartbeat and everything like
that, So at this point, she’s just cycling between whether she’s gonna keep the
baby. She’s tellin® us she doesn’t believe in abortion. She wants to keep the
baby. But I guess she’s telling him that she wants - she’s gonna have an
abortion or whatever. ‘Cause that’s what he wants to hear. And then this
mornin’ I was talkin’ to her. She said, “Well, he came over, you know, last
night,” because, um - I guess he talked with another officer that’s in their
Zone.

Officer (Watson).

Yes. Officer (Watson).

He knows stuff, as well.

And Officer (Watson) told (Potter)...

And he’s Zone 3...
Yes.
Officer (Potter) told - I mean, Officer (Watson) told Officer (Potter)...

...that, um - that, um, (Njoku) told him that she was gonna keep the baby. But
ali along, (Potter) is thinkin’ that she’s gonna get an abortion. He’s tellin’ her,
“I’m with you. I'm gonna be here by your side. You know, I'm a walk

through this with you and get this abortion.” ‘Cause he doesn’t want the baby.
And so, um, (Njoku) says she’s tellin’ him what he wants to hear because she
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know if she tell him that she’s gonna keep the baby, he’s gonna flip. Or get
mad or upset about keepin’ the baby, whatever. So, um, (Potter), um - so
(Watson) - so (Potter) calls her and I guess he gives her a bit - pieces of
what’s goin’ on, About - that he talked to (Watson) about the baby. “Why are
you tellin’ (Watson) you gonna keep the baby, but you tellin® me you gonna
have an abortion?”” So at this point, she’s not answerin’ the phone no more for
him. So he pops up at her house late at night. “I’'m outside. Open the door.”
She lets him in or whatever and she’s thinkin’ that they’re gonna just talk
about the situation. So he comes in. She said that she - you know, she’s crying
and stuff like that, and she goes in the bathroom and, like, basically, she’s
cryin’ and stuff, tryin’ to clean herself up. She said he’s talkin’ to her but
she’s not respondin’ to him. So he gets upset and punch a hole in her wall.
This is what she said. She said he punched a hole...

She live alone?
Yes.
Yes, sir.

She said he punched a hole in the wall and then she said, um...

She’s, like, “He choked me.” And then I said, “What do you mean by he
choked you?” She said, “Well, he put his hand around me as if he...

Last night?

Yes.

Yeah.

Where’s she live?

She lives out in Douglasville.

Now he knows she’s pregnant. And this is a pregnant woman, on top of,
anyway, a woman - d- to now you know she’s pregnant and you put your ar-
hands around her neck?

So she said - she said he put her hands around her neck and said - as if he was
gonna choke her. And then she said, “He hit me on my arm.” She’s, like,

“Well, he didn’t punch me.” [ said, “Why are you tryin’ to justify what he
did? If he put his hands on you, he put his hands on you. Either he did or he

- - (%
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didn’t.” So...
And this took place last night?

Yes. So then she said, um - so I'm givin’ her the truth. I said, “I don’t know,
like, what you want me to tell you, but I’m a tell you the truth.” I said, “You
need to stop talkin’ to him. I told you a long time ago, stop dealin’ with him.
And so then she was just, like, “I know. I know.” Like, she’s so scared. So
she’s, like, “Well, last night, I was so afraid of him.” She’s, like, “When I was
lookin’ at his eyes, like, he just - you know, he scared me.” And so then I was,
like - she’s, like, “That’s why I don’t want to tell him thqt I’m a keep the
baby.” She said, “There’s no way I could tell him I’m gonna keep the baby.”
So then I was, like, “Well, why are you still doin’ him, if you’re that afraid of
him?” I said, “You don’t have to talk to him. You’re not obligated to talk to
him. Matter of fact, I think you should’ve been told your supervisor about it so
you could even possibly be put out of the zone or y’all could be separated.” So
then...

At mi- mini- minimum, yeah.
Say he gonna do that.

So what she said was, um - so then w- when I told her - I said, “Well,
somebody need to be knowin’ about this. This need to be talked about to
somebody.” And she said, “Well, don’t say nothin’. Don’t say nothin’.” So
then when I talked to Officer (Milton) in the mornin’ - which is like a brother
to her. She provided him, also - I know that, for a fact. I didn’t just go to some
random blow-Joe. So I went to him, ‘cause I know that she talks to him. And I
told him what was goin’ - I told him what was goin’ on. He’s, like, “Oh,
know, (Mary). We finna go to the supervisors right now.” So I’m just tryin’ to
- like, me personally, bein’ new - I - ‘cause I'm an - also a new officer, you
know what I’m sayin’? I know we here to whole spiel about domestics and
this and all that...

Mm-hm.

...but what I can see right now is she’s not strong enough. She’s not strong
enough. She’s only 23 years old. She’s not strong enough. She’s not gonna
make a wise decision for herself.

I- so she’s out on military leave right now? She’s...

She was supposed to be out on military leave. She just came back to work.
She decided to come back to work last Monday.
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But she hasn’t told her chain of command that she’s pregnant?

No.

Okay.

But, um, I don’t know why she - ‘cause she - she’s still - I don’t know if she’s
gonna c- you know, abort the baby, ‘cause it’s plenty of people tellin’ her she
should abort it. It’s people tellin’ her she should keep it. And I asked her why
she hadn’t told her mom. ‘Cause she said, “Well, I don’t know what’s gonna
happen. I don’t know if I’'m gonna keep the baby or if - if - even if the baby’s
gonna live.” ‘Cause the doctors told her because of the last, uh, miscarriage,
that this baby might not survive. Just due to - or it might have birth defects,
due to the miscarriage.

She doesn’t have any other children, I'm assuming?

No.

She - this is her first?

This is her first,

Her first, yeah.

And they told her that this child may have some kind of birth defects if the

baby live. Because she said she was taking, um - uh, a b- what it’s called?

No. She was takin’, um - for...

Premera?

No. Listen - let me think. Miscarriage medicine. Medicine for miscarriage. To
clean out her uterus. So they said that that medicine alone could affect the
baby. But they said they won’t be able to tell unless the ba- until the baby’s
further along.

So they gave her that medicine before they realized that there was a twin?

That she was - twin.
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That it was twins. They didn’t know it was twins. They didn’t catch on until...
Yeah,

...after the fact. And when she called me and text me and told me that - that,
you know, there was a second baby - ‘cause at first, I'm thinkin’, like, “Okay.
Now she can just cut this situation and they can possibly be separated and
move on.” But now it’s, like, she keeps - for some - whatever reason, she
wants to still be with him. And whatever he’s tellin’ her - and brainwashin’
her, obviously, she’s havin’ some mental issues, as far as separatin’ from him

or leavin’ him. But I - like I said, she doesn’t even know that we come even
to...

So describe y- uh, go- let me backtrack a little bit. Make sure I got some of the
n- timeline stuff right. So how long do you think they’ve been, more or less,
together?

Uh, you said more?

Yeah. But I mean from the time they met ‘til they started...

Separating?

Soon as she got to the zone, right?

Soon as she - soon as she got to the zone...

Which was when?

Five-and-a-half months ago.

Five-and-a-half months ago. ‘Cause she’ll be off probation in two weeks.
That’s right. You did say that. Okay.

Yeah. It’s, like, soon as she got into the zone and then probably a month, three
weeks - I don’t know how long they had started s- bein’ sexual with each
other. And then he was under the impression that she was on birth control. As

to why he was ejaculatin’ inside of her or whatever the case may have been.
But he was under the impression that she was on - on birth control, and then
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once he found out, he was, like, “I thought you were taking your birth
control?”” And then he started thinkin’, like, maybe she set him up, you know
what I'm sayin’? To have a baby. So he...

So is this what he told you?

I heard - when she was at my house one day, she was on the phone with him,
and she had him on speakerphone. And he was, like, “I don’t love you. I don’t
want to be with you. I don’t want that baby. I don’t want a baby by you.” And
I was kinda, “Don’t you get the picture?” I'm like - I’m tellin’ her, like,
“Don’t you get the picture? He’s tellin® you what he doesn’t want. You know
what I’'m sayin’?” So the mere fact that she kept dealin’ with him after the fact
and he kept tellin’ her he didn’t want the baby. Which - which I’'m tellin’ her,
like, “Stop. He - he’s only bein’ nice because he wants you to have the
abortion.”

He changed once he thought she lost the baby.

Wh- once - once he said...

Once he saw that she had lost it - had a miscarriage, he changed. He stopped
takin’ her calls again. Then, once she told him that, you know - that there was
another baby...

There was a second baby in there.

...then here he come, bringin’ food, bein’ nice again. But now he done got
somethin’ else and poppin’ up at her place, like, you know - and she’s
intimidated. She’s scared.

And she’s...

She’s scared. ‘Cause somethin’ happened...

And he’s tellin’...

...or he snap again, or whatever. I don’t know.

And he’s tellin’ her, “Well, this ha- like, when I - when I ¢-” she kept sayin’,
“I don’t want to talk about the baby.” And he kept sayin’, “Well, what you
mean, you don’t want to talk about the baby? It’s not just you involved in this.
It’s both of us.” And he wanted to talk about the baby, whatever. He wants -

that’s what he wants. He’s..,

Where is she right now?
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676
677 A I think she’s at home right now.
678
679 QI What shift does she work?
680
681 A: Evenin’ watch.
682
683 Q2 Evening watch. They both work Zone 3, evening watch. You know what her
684 off days are?
685
686 A Her off days are Tuesday, Wednesday.
687
688 Q2: What about him? Do you know her - him?
689
690 A Hm, his is m- Sunday, Monday.
691
692 Q2 All right.
693
694 Q: Sit tight for me. I'll be right back.
695
696 Ql: Did you want the photos emailed to you?
697
698 Q: Oh.
699
700 A: Did you see all the photos?
701
702 ({Crosstalk})
703
704 Q: I saw the (unintelligible).
705
706  Ql: Yeah, E- email them to me. It’s Igiles.
707
708 A I don’t know if you can see that in detail, but she had a knot right there, on -
709 above her eye.
710
711 Ql: Oh, her eye. Mm-hm.
712
713 A And her toe was, um, the - the meat came off the toe, at the tip. And then...
714
715 Ql: Did you notice any, um, mental instabilities with her prior to meeting him?
716
17 A Nope.
718
719 Ql: So she seemed stable?
720
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Mm-hm.

Yep.

Prior to?

I think her just gettin® involved with him, and then the baby situation just
threw her over the side. She’s never been in this type of situation. That’s what
she kept sayin’. “I’ve never been in this type of situation. I’ve never been
pregnant before.” And she kept sayin’ her - she said that sh- she didn’t tell her
mom, but I’m like, “You need to tell your mom about the situation so you can
have more support. I know you got us. You know, we talkin’ to you or
whatever.” But she’s just, like, “I don’t want to tell my mom about it if I don’t
know if I'm a keep it. ‘Cause my mom is strongly against abortions.” And
that’s what she said.

She (unintelligible) but then don’t want us to say anything. Like, when she
called me this mornin’, I (unintelligible) and then my wife, last night - I
couldn’t - because I know me. I would rather call the guy and honestly just,

like, you know - but I - we just go about this way.

Yeah, You did the right thing.

You absolutely did the right thing.

But she’s not - she - I'm - I'm pretty sure she’s gonna be upset with us.
Oh well. She’ll get over it.

Yeah. I’m not here...

Don’t - don’t worry about it.

I’m not here to, you know, risk her - her livelihood...

...or her livelihood.
Yeah.

But my thing is, him tellin’ her - he told her last night that she better call him
with the dates and the time of this abortion...
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Q2: Mm-hm.
A: ...or he’s gonna snap.
Q2: Yeah. And...
A: And...
Q2: ...Officer (Watson) knows details, too, also. He works on 3 with her. So...
A: But he keep tellin’ me - like, when I talked to him that one time - I only talked

to him one time. And I kept sayin’, “Bro, do you understand what y’all are
doin’? Like, can - do you understand, like, what the s- the whole gist of what
y’all are doin’ right now?” I said, “Could you even comprehend?” Like, I said,
“You a officer. You know - you know better. You been out longer than we
have.” I said, “You should know what’s right from wrong. They even tell you
this stuff comin’ out of academy. If you involved in any domestic or anything
like that, you need to get out of it.” And like I told her, you know, “You - I’'m
tellin® you what I know. Not somethin’ that’s just - you know what I'm
sayin’? Just somethin’ just to be tellin’ you. I’'m not tellin’ you ‘cause I don’t
want you to be happy or be in a relationship with somebody. I'm tellin’ you
‘cause this is not safe. This is gonna eventually - it’s somethin’ gonna blow up
big from this.” I said, “He - my even- if he’s wha- when - what does he mean
when he say he gonna snap? If he puttin® his hands around you - your neck,
and he’s doin’ all this physical stuff like this, what does he mean when he say
he gonna snap?” And she’s, like, “I don’t know. I'm just” - I said, “Do you
like abuse?”” This what I’'m askin’. I’'m like, “Do you like abuse? Do - do you
like what he’s giving you?” And she was just, like, “No.” So my thing - my
next thing was go to him and we decide to do this today.

Q2: You emailed the pictures?
A: Hm? (Unintelligible).
The transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate

transcription.
Signed
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INTERVIEW WITH MARCEL HUTCHERSON
Q=Sgt. Brandon Puetz
A=Marcel Hutcherson

The date is January 4, 2018. The time is 1537 hours. This is Sergeant Brandon
Puetz -- P as in Paul, U-E-T-Z as in Zebra -- with the Office of Professional
Standards where we’re currently located at 950 Joseph E. Lowery Boulevard
Northwest. I'm here today with Marcel Hutcherson in reference to a situation
involving Officer Melvin Potter. Could you please state your first and last
narne and spell them please?

Sure, Marcel Hutcherson, M-A-R-C-E-L H-U-T-C-H-E-R-S-O-N.
Okay. And you are currently a ro- roommate with Officer Potter?
Yes.

Okay. And we’re here today to talk about a situation which occurred between
Officer Potter and an Officer, uh, Njoku who both work for the Atlanta Police
Department. Are you familiar with the situation I’m referring to?

Yes.
Okay. Can you tell me wh- to your knowledge what occurred in this situation?

Um, well from what I heard and seen - I was upstairs in my room, um, on the
phone watching TV, Um, | heard some yelling coming from downstairs, so [
went down to see what was goin’ on. Um, Melvin was there and I can’t - [
don’t - can’t pronounce the other officer’s name, but, um, he was like, “Yo,
she won’t leave.” And she was just standin’ there yellin®, “I’m not goin’
anywhere. I’m not goin’ anywhere.” And, um, he asked her several times,
“Can you please leave? You're not welcome here. Please leave.” Um, and she
stated, “No, I’'m - I’m not leavin’.”” At that point, um, he called, um, [ guess
they have a mutual friend. Um, he called another officer that they have and,
um, he told him what was goin’ on and he put him on speaker phone and he
then asked her, “Hey, just leave, It’s not, you know what I'm sayin’, y’all
gonna make this situation bigger than what it need to be. Just leave.” Um, she
then refused again. “No, [’m not leavin’. I"'m not leavin’.” Um, at that point, [
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even asked her. I said, “Hey, my neighbors could hear you. You - y’all yellin’
at the top of y’all lungs. Can you please just leave? He doesn’t want you here
and I no fonger want you here. Like, you - you - you disturbin’ the
neighborhood. Can you - can you please leave?” She then said, “No, I’'m not
goin’ anywhere. I’'m not goin’ anywhere.” Um, that went on for another -
about five minutes or so.

Okay.

Um, and then at that point, um, Mel’s like, *“Yo, can you leave? Like, I’'m not
gonna ask you anymore.” You know? And then, um, I chimed in and I said,
“Hey, y’all are officers here. I'm not tryin’ to call the police ‘cause you know,
that’s gonna make - make the situation bad when you could just leave. Like,
you know, I'm not - we don’t wanna get your job in trouble. We - we don’t do
that, Can you just leave?” And, “No, I'm not leavin’. I'm not leavin’.” So, at
that point, um, Melvin grabbed her by her wrist and started pullin” her to the,
um, to the door to escort her out. Um, and you know, she was, um, resistin’.
Wasn't - wasn’t tryin’ to really leave. Um, at that point, I seen him come into
the door so I opened the door. He, um, eventually got her outside and when he
got her outside, as he was shutting the door, she ran back in. She tried to run
back in the house.

Mm-hm.

So, he pushed the door shut. Um, she was stuck between the door. She has
like one leg in - half her body was still in.

Mm-hm.

Um, between the door. Um, she’s still yellin’ and screamin’, “I’m not leavin’.
I'm not leavin’.” So, um, you know, he’s tryin’ to get her outside. Um, she’s
still tryin’ to force her way through the door. Um, at that point, I opened the
door again and he, um, he was able to eventually get her outside and we shut
the door. Um, I guess her shirt had ripped a little so she was yellin’ for her
shirt, so I went upstairs and I actually gave Melvin one of my shirts...

Mm-hm.

...to give to her. So, he opened the door, threw the shirt. Shut the door. Um,
she was outside crying and yellin’ for a little bit. Then she went and sat in the
car, Um, she stayed for about 10 or 15 minutes and then she, um, drove off.

Um, he actually has a couple of scratches on him.

Mm-hm.
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He got scratches on his neck and on his wrists, um, from the incident and then
that’s all I know.

Okay. Do you know when in the incident he, um, received the scratches?

It was that. It was at the house. Um...

Right. I mean, what led...

What parts...

Yeah.

What part? Um...

You talk about him bringin® her around by her wrist and...

I actually don’t recall. I didn’t see the scratch happen. I just know that
aftermath, he had, um, a scratch on his wrist. That’s it. But I didn’t - I couldn’t

tell you when exactly it happened.

Okay. So, um, d- are you aware of any other physical instances between, uh,
Potter and Officer Njoku?

Um, no. I mean, I - [ know they were cool at one point, um, I - I would get up

for work in the morming and I would see her shoes by the door or sometimes I
would see her. But as far as physical altercations like that? No, I’m not aware

of anything.

Do you know how she initially got into the apartment?

Um, she had to follow somebody in ‘cause we have security and...

I mean, it’s - I'm sorry. Inside to your - your guy’s actual unit. Inside the, uh...
Um.

The actual apartment.

I didn’t see her but from talkin’ with Melvin, he - she followed him into the,
um, house. At first, they were - he told me at the mailbox talkin’.

Mm-hm,

And, um, you know, he like, “What are you doin’ here? You’re not supposed

9-2- 6



136
137
138
139
140
141
142
143
144
145
146
147
148
149
150
151
152
153
154
155
156
157
158
159
160
161
162
163
164
165
166
167
168
169
170
171
172
173
174
175
176
177
178
179
180

>

e

R F L xR L &

INTERVIEW WITH MARCEL HUTCHERSON
Interviewer: Sgt. Brandon Puetz
01-04-2018/3:37pm

Case # 17-1-0549-DV

Page 4

to - like, why are you here?”
Mm-hm.

“Like, how did you get in?” And she was like, “Don’t worry about that.”
‘Cause, you know, we have, um, security at - at - it’s gated and we have
security, so the only way security will let you in is if you either have a
keycard or you live there, Or if you’re a guest, you have to type in that
person’s phone number and they have to let you in. But, um, I guess she
followed somebody in and they met at the mailbox. I don’t know what their
dialogue was at the mailbox but I guess him comin’ into the house, she
followed him into the house and then that’s when all of that, um, stuff I just
told you happened.

Okay. Um, so when you talk about him bringin’ her out by her wrist, did you
ever see him, um, at any time, was she picked up off the ground?

Um, no. Not off the ground. Um, he had her by her wrists and you know, she
was resistin’. Um, he was walkin’ back, you know, pullin’ her by her wrist
walkin’ back. Um, he never grabbed her or picker her up and tried to bring her
outside.

And when he brought her outside initially, ‘cause you said she tried to rush
back in...

Right.

Was she - when he brought her out, was she brought out in such a way that
she fell down or was she still standing or?

Um, I didn’t see.

(Unintelligible).

I was behind the, um, I could show you if...

No, you can just - if - if...

Well, yeah. I was...

Explain ‘cause it, uh...

I was behind - ‘cause this is exactly kinda how our door is, so...

Mm-hm.

G- Y- ¢
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INTERVIEW WITH MARCEL HUTCHERSON
Interviewer: Sgt. Brandon Puetz
01-04-2018/3:37pm
Case # 17-1-0549-DV
Page §
I opened it...
Okay.

...this way, so I could - really couldn’t see, um...

T- was her phone and shoes thrown out of the apartment before she was
brought out?

She did - um, no. When I - when she - her phone was left after, um, he was
able to finally get her out,

Mm-hm,
Um, when she was, uh, said she - her shirt was ripped, um...
Mm-hm.

I went up, got, um, her one of my shirts and then, um, he threw the, um, shirt
and then I looked and I said, “Hey, her phone’s here too.”

Mm-hm.

So, he grabbed that and threw that, um...

So, this was after she was out of the apartment?
Yeah.

When he finally got her out.

When she was - yeah.

Okay. And then when he - when she was tryin’ to force her way back in, who
was holdin’ the door closed s- s- so that she couldn’t get in?

He was pushin’ it.
Mm-hm.
Um, I reopened it. So, he was pushin’ it and then I grabbed it to reopen it so

he was able to, um, get her back from pushin’ the door. But he was holdin’ the
door shut tryin’ to not let her back in.

9-5-06
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Okay. All right. Um, do you have anything to add that you feel would be
beneficial to this investigation?

Um, [ don’t really know all the circumstances or, um, how deep it is or any of
that but I know he didn’t, um, he didn’t hit her. He didn’t do anything to her
but escorted her out of the house after tellin’ her several times, “You’re not
welcome here.” After I told her several times, “Just leave. You’re not
welcome here.” Um, you know? And I - I tried to stress to her like, I would
have called the East Point Police but all officers - all officers in here. You
know? I felt like it could have been settled there and I didn’t want - you know,
[’m not about anybody losin’ their job.

Mm-hm.

I’'m - I’m not about that, so I wasn’t gonna call to risk her job in jeopardy or,
you know what I'm saying, East Point arrest her and then she loses her job
here. Um, so that’s why, you know, we didn’t call but, um, that’s pretty much.
Okay. Um, I don’t know if you’re m- familiar with, um, CVSA - Computer
Voice Stress Analysis. It’s basically a lie detector. Should it, uh, be necessary
in the investigation, would you be willing to submit to a CVSA?

No.

Okay. All right. That concludes this interview. The time is 1547.

The transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate

transcription.
Signed

9- &6



24 City of Atlanta Internal Correspondence
/ Atlanta Police Department

MEMORANDUM

TO: Officer Melvin Potter

FROM:  Sergeant J. Brandon Puetz, OPS Internal Affairs

DATE: November 17, 2017

RE: OPS Investigation Statement Required

ATTENTION: Please Respond to this Notification Immediately

The Office of Professional Standards is conducting an investigation where you
have been identified as (an accused). This investigation concerns a complaint
under Internal Affairs Investigation File # 17-1-0549-DV.

You are hereby requested to contact this office immediately upon receipt of this
notice, Monday through Friday at (404)546-5945 between 8:00am and 4:00pm.

You will be required to provide a written statement at the Office of Professional
Standards, 950 Joseph E. Lowery Boulevard NW, Suite 16, Atlanta, GA 30318.
APD.SOP.2020 section 3.6, Disciplinary Process, describes your rights as an
employee and your right to have an attorney or representative present during an
administrative investigation. Please contact me, Sergeant J. Brandon Puetz,
upon receipt of this letter.

Thank you in advance for your cooperation and time.

C: OPS Complaint File: # 17-1-0549-DV 1st Notice

\O- 1~ |



CITY OF ATLANTA

Keisha Lance-Bottoms 226 Peachtree Stroet, SW Attanta Police Dapartment
Mayor Atlanta, Georgia 30303 Erika Shields
{404) 5456-6900 Chief of Police
To: File Results: Deception indicated
Subject: Officer Melvin Potter Date: January 4™, 2018
PREDICATION

The truth verification examination was predicated based on discrepancies between the
two accused accounts of the events.

SCOPE

During the pretest interview, the subject made no admissions. Officer Melvin Potter had
stated that he removed Officer Njoku by walking backwards while grabbing her wrists.
In the pretest interview Officer Potter stated he did not carry her out. Officer Potter also
stated he had never placed his hands around Officer Njoku’s neck.

REPORT

On January 4™, 2018, this agency extended an interview to Officer Melvin Potter
relevant to an internal affairs investigation. During the pretest interview, we formulated
9 questions to be used in a ZOC testing sequence. I conducted the interview, and hereby
submit the results. There were two relevant questions interspersed with irrelevant and
control questions.

1. Did you carry Officer Njoku from your apartment?
The subject answered “no” and deception was indicated.

2. During an argument did you place your hands around Officer Njoku’s neck?
The subject answered “no” and deception was not indicated.

POST-TEST INTERVIEW
Following the initial examination, a second examination was conducted utilizing the
same format as the initial examination as well as the same relevant questions. The result

of the second examination were deception indicated (DI) on the first relevant question
and no deception indicated (NDI) on the second relevant questions.

- -u



CONCLUSION

Based on my training, it is my opinion that the subject did not respond truthfully to the
first relevant questions and truthfully on the second relevant question on chart two. A
second opinion was requested from Sergeant L. Giles, a Certified Voice Stress Analyst.
The evaluation of the charts was done ‘in the blind.” The conclusions drawn by Sergeant
Giles were the same as those of this examiner that the subject DID NOT respond
truthfully to the first relevant question and DID respond truthfully to the second relevant
question on chart two. I am maintaining a copy of this report on file.

Sergeant J. Brandon Puetz
Certified Voice Stress Analyst
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CITY OF ATLANTA

Keisha Lance-Boitoms 226 Poachtree Street, SW Atlanta Police Department
Mayor Atlanta, Georgla 30303 Erika Shields
{404) 546-6800 Chief of Police
To: File Results: Deception indicated
Subject: Officer Iscah Njoku Date: January 9™, 2018
PREDICATION

The truth verification examination was predicated based on discrepancies between the
two accused accounts of the events.

SCOPE

During the pretest interview, the subject made no admissions. Officer Iscah Njoku had
stated that she was not pinned between the door and the wall. Officer Njoku had also
stated that Officer Potter had placed his hands around her neck.

REPORT

On January 9" 2018, this agency extended an interview to Officer Iscah Njoku relevant
to an internal affairs investigation. During the pretest interview, we formulated 9
questions to be used in a ZOC testing sequence. I conducted the interview, and hereby
submit the results. There were two relevant questions interspersed with irrelevant and
control questions.

1. Were you pinned between the door and the wall at Officer Potter’s residence?
The subject answered “no” and deception was not indicated.

2. During an argument did Officer Potter place his hands around your neck?
The subject answered “yes” and deception was not indicated.

POST-TEST INTERVIEW
Following the initial examination, a second examination was conducted utilizing the

same format as the initial examination as well as the same relevant questions. The result
of the second examination were no deception indicate (NDI) on the relevant questions.

HEREES



CONCLUSION

Based on my training, it is my opinion that the subject responded truthfully to the
relevant questions on chart two. A second opinion was requested from Sergeant L. Giles,
a Certified Voice Stress Analyst. The evaluation of the charts was done ‘in the blind.’
The conclusions drawn by Sergeant Giles were the same as those of this examiner that
the subject DID respond truthfully to the relevant questions on chart two. 1 am
maintaining a copy of this report on file.

Sergeant J. Brandon Puetz
Certified Voice Stress Analyst
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Text Message
Today 2:22 PM

one and that's on my son. you
coward. Go back home to NY to
mommy! She (4/7)

ain’t raised you right . | lost all
respect for you. | was the one that

(5/7)

had your back. Crazy right . Karma
about you hit you ..Everything you
did (6/7)

al charges hit you .. i got a good
lawyer. You remember what
happened Septe(2/7)

mber 12 caused by what you did
September 3rd. You can't run away
from this (3/7)

Everything you have coming for you
you deserve. Just wait until them
crimin(1/7)

Y- - 11



coward. Go b;ck hoJme to NY toh
mommy! She (4/7)

ain't raised you right . | lost all
respect for you. | was the one that

(5/7)

had your back. Crazy right . Karma
about you hit you ..Everything you
did (6/7)

al charges hit you .. i got a good
lawyer. You remember what
happened Septe(2/7)

mber 12 caused by what you did
September 3rd. You can’t run away
from this (3/7)

Everything you have coming for you
you deserve. Just wait until them
crimin(1/7)

to me you gon feel just like me and
my son did!(7/7)
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You told me & that I've needed o
here. Im just gonna remove myself
from this situation. You crazy as hell
| had your back this whole time
since OPS came in our lives. But I'm
done having your back. You lost the
only person that you really needed .
Im tired of being lied to, You lied to
me .

Everyone was right about you. And
I'm on they side. | don't need you. |
don't care anymore. Since you claim
I've fucked your life up that only
tells me that you wouldn't dare be in
a relationship with me or have sex
with me. You claim after | got the
procedure done we would talk
about us and start having sex again.
You lied.

Karma is a Bitch. Trust me

Have a good day

[Y-3-14



YOUTNINK ITS AOO1TO INUrtme s« ¢ ¢
And keep lying to me. Hmmm the
same hurt | feel you're gonna feel
too . You're gonna feel me

| don't care anymore and |'ve made
my decision

Tell OPS THAT YOU DID THROW
ME OUTSIDE WITHOUT A SHIRT
ON. LIKE | WAS A DOG.
HUMILIATING ME IN FRONT OF
MARCEI HAVING THAT MAN LOOK
AT ME HALF NAKED WHAT TYPE
OF MAN DO THAT. ?

YOU DISRESPECTING ME CALLING
ME A BITCH

| WAS WEAK AS FUCK FOR
FORGIVING YOU. BELIEVING SHIT
YOU SAID.

N HTWAQ RICHT ARNDIIT YN I
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QUI WAS RIGHT ABOUT YOU.

IM NOT GON TELL YOU ANYTHING
ABOUT WHATS GOING ON. OPS
OR ANYTHING

IMA JUST PRAY FOR YOU.

IM TIRED OF U KEEP HURTING ME,
LYING TO ME. | PROMISE YOU GON
FEEL THAT SHIT!

I'm not reading these

You a fuck nigga for lying to me
telling me about | got this abortion
we can talk about us and have sex
again. What type of fucking man tell
someone that someone so fucking

vulnerable.
You need help

5= St



PINKYYYPROMISE ¢
Melvin, Hey my phone messed up. | guess when |

threw it after we got off the phone it messed up |
can hear when folks call or text but | can’t answei
screen messed up. I'm going to AT&T . | have to
tell you what my doctor said to. But I'm at my

moms house using iPad I'll hit you up later .
PINKYYYPROMISE

| want some hot wings &3

Didnt mean to send you that my bad lol

PINKYYYPROMISE

I It's crazy | had to lie to you to see how you was
gon act if | really went thru with the abortion. I'm
keeping my baby . | have my family support. |
don't need you. Karma a bitch ain‘t it? Yea | really
was sick those nights because I'm at high risk
pregnancy. And | cut my friend off because of
you . Im apologizing to her. And I'm in the

process of moving into some other apartments.
Y-~ tu
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guess what | just wanted to see now
you was gonna act after this whole
“abortion” thing . you got me
fucked up!

| love you but I'm done . | promise

Text Message

| love you but I'm done . | promise

iMessage
Wed, Nov 1, 3:00 PM
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Qui Qui Love poked you.
0 3 hours ago

Friend Requests See All

Meme Storey sent you a friend request.
€ Tuesday at 8:33 PM

= I

People You May Know

Kesha Genovese
7 mutual friends

[ Add Friend ][ Remove

Teé Gatés accepted your friend request. You
can now see her latest photos and posts on her
profile.

€D Friday at 4:54 PM

Tim Martinelli is waiting for you to respond to
his friend request.
&) Tuesday at 10:16 AM
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somethmg that | already told you
I'm not ready for. I'm making this

decision out of pure respect for
you. Just because | know I'm not
ready for that. Goodnight ish

Sun, Aug 27, 11:59 AM
I'm not holding you at anything .

My history don't have anything to
do with you .

| already know you're gonna be
talking to other girls and having sex
with them .

You stop having sex with me
because | got attached to you that's
so fucked up.. we haven't had sex
since beginning of August and |
want it before we even started
having sex | haven't sex in damn
near 6 months .

Y- 9-



from this situ. tion. You crazy a< hell
| had your back this whole time
since OPS came in our lives. But I'm
done having your back. You lost the
only person that you really needed .
Im tired of being lied to, You lied to
me .

Everyone was right about you. And
I’'m on they side. | don’t need you. |
don't care anymore. Since you claim
I've fucked your life up that only
tells me that you wouldn’t dare be in
a relationship with me or have sex
with me. You claim after | got the
procedure done we would talk
about us and start having sex again.
You lied.

Karma is a Bitch. Trust me

Have a good day

You think it's cool to hurt me???
And keep lying to me. Hmmm the

same hurt | feel you're gonna feel
jd-10-1v



2
®
2

Qui Qui Love sent you a friend request.
@ 14 mutual friends

XN

People You May Know Hide

Brandon Friedman
48 mutual friends

[ Add Friend ][ Remove ]

Clyde Henderson

L Add Friend ][ Remove ]

Monteia Burnett

[ Add Friend J[ Remove ]

See All

Earlier

Kasha Hart mentioned you in a comment.
November 1 at 4:43 PM
o N [Y- ?l =Y




Right now it's about you and that baby.
you're better than me cuz me | wouldn't
never told him anything he just would've
found out. | personally dnt think you're
wrong.. You keep saying you done with
him but | know you still care. Mel never
cared about you from jump. Do what's
best for you. You deserve better then him
anyway. | would've hurt that nigga feelings
worst than what you did. Boss up sis.

i
1d
oonatie o realize he

& o 0
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Hey You can tell Mel that I'm
done stressing over him. | had
to go to the emergency room
again to check on my baby my
high blood pressure and my
weight loss. I'm tired of people
calling me about him. He can
be on social media liking folks
pictures and watching their
snaps . but avoiding me going
on two weeks now. He's a fuck
nigga period. | hate him!! And
I’'m about to change my
number. He don’t have to worry
about anything come May I'm
putting him on child support.

You can rely this message to
him I'm nnt toavtinn him ng



You don't ha'*2 to ignore me. Ju~t
say you don’t wanna talk . Please..
but good night

| honestly wish you cared. You really
about to make me do something I'm
gonna regret . But | don't care . You
constantly treating me like shit .
Why

You're gonna regret everything you
doing to me. You gonna wish you
never hurt me. | promise you.. just
Watch.. My phone on 2% . Good
night. I'll talk to you soon .

Text Message

You're gonna regret everything you
doing to me. You gonna wish you

never hurt me. | promise you.. just
Watch.. My phone on 2% . Good n

ight. I'll talk to you soon .

(V- 1U-(4
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ATLANTA POLICE DEPARTMENT

RELIEF FROM DUTY
OPS CONTROL # TBD
TO: Officer Melvin Potter, #6603, FOD/Z3/EVE
FROM: Lt. S. H. Bennett, Office of Professional Standards
DATE: October 4, 2017
RE: Relief From Duty Notice
You are hereby suspended from duty with pay effective Qctober 4,2017 for the following reason(s):

(Give specific reason(s); also, state any conditions and restrictions concerning the suspension with pay. Include the
restriction prohibiting all extra job employment.)
You are the subject of an internal investigation alleging violence or threat of

REASON:  yjolence against a fellow employee.

CONDITION: yoy will provide a home telephone number and any pager number where you may be
reached. You will make yourself available for interview Monday through Friday
from 0900 to 1700. Should you be away from your listed home phone number for more
than two (2) hours during this time, you will contact and advise Lt, S. H. Bennett of the
Office of Professional Standards where you can be reached. If he or she is unavailable,
you will then advise a supervisor at OPS of the information. You are forbidden to

work any extra jobs during your relief of duty.
el

EMPLOYEE TELEPHONE NO. _ PAGER:

This notice acknowledges receipt of the following Deparimental property relinquished by you:
(List inventory and description of property: include serial number of weapons, badge number, etc.}

ITEM NO. DESCRIPTION (Include model & serial number, if applicable) QUANTITY
1 Glock 17 duty weapon, Ser. # 1
2 Glock 17 magazines
3 9mm duty reunds 52
4 APD ID Card #6603 : 1
S AP  Babes 230/ . /

rf

’7"/ /"_/‘//)7 /’”d/1 éfS/ﬁzﬁg /o/yé—,. S To A

AFFECTED EMPLOYEE'S DATE/TIME WITNESS SIGNATURE DATE/FIME
SIGNATURE

Form APD-828 revised 1/1/2000



AAAA A £ LR T Y 2 I i R Sy

) Quest
Diagnostit

PP PS44I 4402400t S b
0000040000&o&¢0¢+a0¢+¢004
DO R T - A SR AR PN
L X T R AP AP
LA AR KR K TR R

+*

RS 4 FEEI L bbb e
LA A S EEE X ST
vt
2

A L R R A N ¥ PR
LR A S R K R W R e
LA AL R RS TR IR RX LY
PEISEP L LIS

5
L
%
L
*6
+ &
LR AR R R F R R Ay

PEE A4 4500090505585 0 0044
OB E DR R R RO LA PN
L2P 4L 4004442040040 b b0ty
AL AL R R T T T L L it

2
C
>
L
4
b
c
z
)
J
>
¢

LSRR B EE T TR T TR GPPPPE
LR R R LT PR PR PPy
IR AR RS AT T T T L PP Pee
I R R R L R LR R ey
PHERL 4L L4400 b I e e
FE4L 443D 4934444000444
LR X R R R P P P e
e Y P RS +
R R R R AP +
+
&
+
+
+
+
+*

I e Y
Gorere It be e
D e
PIPE LS Db et ty

+
+
+

LEAEEX ]




Tl
) s

TRV TR =




10/412017 ( 6603.bmp (321x431)
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ATLANTA POLICE DEPARTMENT
2016 Employee Data Form

Complete nlt fields. Place N/A i not npplicable. Report type: M Initiad or (] Update

Part | General Jnformation,
Employee/Unique 1D #: 6:_6‘6 } Last 4 of SSN: - ’ ’
Name: [\-’\e.\\( Ang ’b %

hYd| Last SR _ir_H TIf

Date of Birth:
p— 3
Section: (=R Unit;

Job Classification _QEE_._CQZA Division

Purt 11 Personal information. The information collected is confidential and is For Officinl Use Only. Release of this
information is restricted.

e T

N State Zip Code
Home Phone #: s o Alternate phone &

Race: [] Astan Eﬁlack [Jtatine (J Native American  [J White [ Other

Sex: /B’Mnlc (] Female

Civilian or Sworn Employee: [ Civilian P/Sworn

Part 111 Personnel Information.

Original Sworn Date: Re-sworn Duate (ifapplicable): ~ P.O. Badge

City Cell #: Off Duty Radio #:

Hire Date: t Qg{l S Rehire Date (if applicable): Civiian Supervisor: [ JYes [JNo
Current Rank: Date Promoted:

Part 1V Emergency Contact Informution.

e e freecy) 2

Last U First Middie Initial
Relationship: — Address: snme as sbove [ ] or il e
R T NS - S ANy 925 =
Cil) aumy Suute Zip Codde

Phone #;

Part V Educution

Education and Training Completed ] Educational Institution Name Date Completed

Form APD 200 1111015

|G=E415









Atlanta Police Department

MEMORANDUM

TO: Major Celeste Murphy
: FROM: Lt. S. H. Bennett
| DATE: October 4, 2017
RE: SUBSTANCE ABUSE ANALYSIS REQUEST FOR:

Officer Melvin Potter, #6603, FOD/Z3/EVE

OPS Control Number: TBD

L Authority: Under the provisions of Chapter 114, Article VI, Division 4, Section 571(c) of the Code
of Ordinances of the City of Atlanta entitled "Substance Abuse Policy" documented circumstances exist that
indicate a reasonable suspicion to believe that Officer Melvin Potter, #6603 assigned to FOD/Z3/EVE,,
under the influence of one or more substances, is suffering from substance abuse, or in violation of the City
of Atlanta, State of Georgia and/or departmental directives, rules or regulations regarding the use, possession

{ and/or sale of any such substances.

2. Justification of Objective Facts: Justification to order analysis is based on the following
circumstances and rational inferences that indicate the officer/employee has used or is a user of an illegal

substance.

Your actions as outlined in OPS Control Number TBD.

Specifically, you are the subject of an internal investigation alleging violence or threat of violence against a
fellow employee.

| 3. Recommendation: That be required to submit to a Substance Abuse An@
APPROVED: /by (bt Mot 10/ ‘f/ 2917

" Major Celeste Murphy Date
Comrr_l_ander. OPS

e 1/d )7
Affected Employee Signature ’ Date

{{ndicates Recelpt Only Not Agreement With Acilon).

-3~



City of Atlanta Internal Correspondence Atlanta
: i~ Police Department .

olice Department

IMEMORANDUM

TO: Officer Melvin Potter, #6603, FOD/Z3/EVE
| FrROM: Lt. S. H. Bennett, OPS
DATE: October 4, 2017
RE: SUBSTANCE ABUSE ANALYSIS NOTIFICATION
Complaint Control Number: TBD

You are the subject of an Internal Investigation, which includes a set of objectives facts which provides a reasonable
suspicion to order you to undergo a Substance Abuse Analysis Test.

L. Under the provisions of Chapter 114, Article VI, Division 4, Section 572(a) of the Code of Ordinances of the City
of Atlanta entitled ""Substance Abuse Policy”, you are hereby ordered to submit to a Substance Abuse Analysis.
The following will apply:

a, You must remain under the direct physical observation of the investigator from OPS until you enter the private
area where the specimen is collected.

b, You will be interviewed by a medical technician to establish the use of any drugs currently being taken under
medical supervision, or your use of any other medication being taken, both prescription or non-prescription.

c. You may have a representative or attorney present during the specimen collection procedure and you will be
allowed up to two hours to make these arrangements after being presented this memorandum, if you so desire.

d. Prior to submitting to this analysis, you have a right to explain your behavior, This behavior is described in
Paragraph 2 of the memorandum entitled: Substance Abuse Analysis Reqguest. Further, you have a right to have
a representative present during this explanation.

e If you do not provide a specimen within two and one half hours after being presented this memorandum, you will
be considered to have refused.

3. You are reminded that refusal to submit to testing may result in disciplinary action up to and including dismissal

in accordance with departmental directives, rules and regulations, and the Code of Ordinances for the City of
Atlanta.

I certify that I have read this notification and received the original copy.
//’:’/ 0¥z /550 : /5%7/90/_) 20

Employee Signature Date  Time Witness Date Time

- Y



Giles, La’'wanda

From: Giles, La'wanda
Sent: Wednesday, October 04, 2017 9:15 PM
To: Shields, Erika; Murphy, Celeste; Durant, Jonathan; Browning, Leanne; Sturdivant, Janice;

Campos, Carlos; Zenelaj, Hajredin; Spann, Prenzinna; Bennett, Scott; Ormond, Scott J.;
Puetz, Brandon; Dean, William; Smith, Alan; Lewis, Ardwyn L

Subject: Relief of Duty: Officer Melvin Potter
Attachments: Relief of Duty Potter.docx
MEMORAXDTUM

TO: Major C. Murphy

FROM: Sergeant L 8. Giles

DATE: October 4, 2017

RE: Officer Melvin Potter = 6603 — Relief of Duty

Effective today. October 4, 2017, Offi cer Potter was relieved of duty following accusations
of misconduct made bv an emplovee. Lt. Bennett and Sgt. Giles reli eved Officer Potter of
Duty and proceeded with department protocol s. Officer Potter’ s Cityissued Firearm, 3
magazines, 52 live rounds, citv credentials and breast badge were recovered and secured in
the OPS vault. Officer Potteris currentlv at home with pay until further notice

Employees may obtain representation but cannot delay questioning for more than three hours beyond the time he
or she was notified of the questioning.

Sergeant La’ Wanda S. Giles{ Atlanta Police Department
Office Of Professional Standards

950 Joseph E. Lowery Bivd. N.W. Suite 16 [Atlanta, Ga. 30318
Ph: 404-546-5945 [E-Fax: 404-589-5291 [Cell: 404-454-4387




Giles, La'wanda

From: Giles, La'wanda

Sent: Wednesday, October 04, 2017 9:11 PM

To: Murphy, Celeste; Bennett, Scott; Zenelaj, Hajredin; Spann, Prenzinna; Dean, William;
tewis, Ardwyn L; Ormond, Scott J; Puetz, Brandon; Smith, Alan; Pennick, Christian L

Subject: Significant on Officer Melvin Potter

Attachments:; Significant Incident Potter.doc

MEMORANDUM

TO: Major C. Murphy

FROM: Sergeant L. S. Giles

DATE: October 4, 2017

RE: OPS Complaint File: TBD

Officer relieved of Duty

INCIDENT:

DATE: September 3, 2017
TIME: Unknown
LOCATION: 601 Crestridge Dr. Eastpoint
COMPLAINT NUMBER: Unknown

OFFICER INVOLVED:

NAME: Officer Melvin Potter
DATE OF EMPLOYMENT: 01/29/15
ASSIGNMENT: FOD/Z-3/EW

DUTY STATUS: Off-Duty

INJURIES SUSTAINED: None

WEAPON USED: None

ROUNDS FIRED: N/A
CONTINUATION:

OFFICER RELIEVED OF DUTY

OPS COMPLAINT FILE # Pending

19-2-3



SUPERVISOR ON SCENE: N/A

[.D. TECHNICIAN: N/A
EAP: N/A
Summary:

On today, October 4, 2017, allegations were made by several employees that Officer Potter was involved in a
domestic altercation with another city employee. That notification lead to Officer Potter being relieved of duty,
drug tested and relinquishing his city property which is now being stored in the OPS vault.

Officer Potter was given clear and detailed instruction to follow for relief of duty status. He is currently at
home with pay until further notice.

The investigation continues.......

Employees may obtain representation but cannot delay questioning for more than three hours beyond the time he

or she was notified of the questioning.

Sergeant La’ Wanda S. Giles| Atlanta Police Department
Office Of Professional Standards

950 Joseph E. Lowery Bivd, N.W. Suite 16 |Atlanta, Ga. 30318
Ph: 404-546-5945 |E-Fax: 404-569-5291 [Cell: 404-454-4387
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City of Atlanta Internal Correspondence

Atlanta Police Department

MEMORANDUM

TO:

FROM

DATE:

RE:

Officer Melvin Potter
Major C. Tyus
October 7, 2018

Disposition OPS Complaint File: 17-1-0549-DV

An investigation has been completed into the complaint filed against you alleging
misconduct. The complaint has been closed as indicated below:

CT/kdm

cC

File

Exonerated - your conduct was determined to be justified, lawful and
Proper in the complaint with regards to employee Work Rule

Not-Sustained - the investigation did not develop sufficient information to

prove or disprove the allegation stated in the complaint with regards to
employee Work Rule 4.1.4 CONDUCT

Sustained - the investigation did develop sufficient information to prove
the allegation stated in the complaint with regards to employee Work Rule

Unfounded - the allegation was without factual basis





